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With over 25 years of experience, Maura Sharkey-Pryma (she/her), owner of The Sharkey Voice Studio and creator of Learn English 
Through Singing The Sharkey Method™, is a highly skilled voice instructor, mentor, clinician, and consultant. Maura has taught voice 
and performance artistry to singers of all ages, including 15 years at MacEwan University’s Conservatory of Music. She currently 
teaches as a voice instructor in the Theatre Arts Program at MacEwan University and offers private lessons in Edmonton, Canada. 
She also leads Learn English Through Singing The Sharkey Method™ (LETS), an 11-week course that helps students learn English and 
improve pronunciation through contemporary songs.

Her cross-training approach combines traditional pedagogy with 21st-century musical theatre techniques. Maura encourages students 
to embrace vocal risk-taking and cultivate awareness of physical sensations. She trains students in musical theatre, classical, and 
contemporary commercial music, focusing on song interpretation, breathing and vocal techniques, voice physiology, speech, and 
acting. Maura’s primary goal is to ensure optimal vocal ease, quality, and longevity while promoting efficient vocal production.

A graduate of the University of Alberta with a Bachelor’s and Master’s in Vocal Performance, Maura has studied at prestigious programs, 
including the Salzburg Mozarteum Sommerakademie and The Boston Conservatory. She is also certified in Somatic Voicework™ Level 3.

In addition to teaching, Maura has had a successful operatic career, performing across Canada and internationally. She is a two-time 
winner of the Johann Strauss Scholarship and the 1998 Western Canadian Metropolitan Opera Council Auditions.

Maura is a proud member of NATS, MTEA, and other professional associations.

ac ac ac

Avec plus de 25 ans d’expérience, Maura Sharkey-Pryma (elle), propriétaire du Sharkey Voice Studio et créatrice de Learn English 
Through Singing The Sharkey Method™, est une instructrice, mentore, clinicienne et consultante vocale hautement qualifiée. Maura a 
enseigné le chant et l’art de l’interprétation à des chanteurs de tous âges, incluant 15 ans au Conservatoire de musique de l’Université 
MacEwan. Elle enseigne actuellement le chant au sein du programme des Arts de la scène de l’Université MacEwan et offre des cours 
privés à Edmonton, au Canada. Elle dirige également Learn English Through Singing The Sharkey Method™ (LETS), un programme de 11 
semaines qui aide les étudiants à apprendre l’anglais et à améliorer leur prononciation grâce à des chansons contemporaines.

Son approche de formation croisée combine la pédagogie traditionnelle aux techniques du théâtre musical du XXIᵉ siècle. Maura 
encourage ses élèves à prendre des risques vocaux et à cultiver leur conscience de leurs sensations physiques. Elle forme ses élèves en 
théâtre musical, musique classique et musique commerciale contemporaine, en mettant l’accent sur l’interprétation des chansons, la 
respiration et les techniques vocales, la physiologie de la voix, la diction et le jeu d’acteur. L’objectif principal de Maura est de s’assurer 
d’aider ses élèves à optimiser l’aisance, la qualité et la longévité de leur voix, tout en favorisant une émission vocale efficace.

Diplômée de l’Université de l’Alberta avec un baccalauréat et une maîtrise en interprétation vocale, Maura a étudié dans des programmes 
prestigieux, notamment à la Salzburg Mozarteum Sommerakademie et au Boston Conservatory. Elle est également certifiée en travail 
vocal somatique (Somatic Voicework™), niveau 3.
En plus de l’enseignement, Maura a mené une carrière lyrique couronnée de succès, se produisant à travers le Canada et à l’international. 
Elle a remporté à deux reprises la bourse Johann Strauss et est lauréate de 1998 des auditions du Western Canadian Metropolitan 
Opera Council.
Maura est fière d’être membre de NATS, MTEA et d’autres associations professionnelles.
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